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…………………………………… 

Birgitta Husén 
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop 

Ordförande öppnar mötet och önskar alla välkomna. 

 

 

2.  Minnesanteckningar från föregående möte 

Önskemål om att representanter från Nacka kommun, som 

deltar på möten, alltid ska finnas med i minnesanteckningarna. 

Minnesanteckningarna från 2012-11-29 är med anledning av det 

reviderade inför kontrasignering, se version 1.0 bilaga 1. 

Minnesanteckningarna lades till handlingarna.  

Kontrasignering från dagens möte Anna-Lena Berglund SPF 

Gun Mattsson PRO.  

 

 

 Informationsärenden  

3. Avveckling av Nackahemmet 

Nackahemmet har sagt upp avtalet med Nacka kommun. De har 

för låg beläggning. Berörda och anhöriga har blivit informerade. 

 

Harriet Holmgren, 

bitr. enhetschef, 

äldreenheten 

4. Studiebesök på Kungshamn 

Studiebesöket 30 maj blir under ordinarie KPR mötestid. Beslut 

togs om att mötestiden ändå blir två timmar, exklusive 

studiebesöket.  Jessica tar kontakt med Anne-Lie kring detaljer.  

 

 

5.  Äldreombudsmannen 

Ordförande informerar att frågan om äldreombudsman i Nacka 

är vilande. Det finns en ambition om att kommunen ska ha en 

ombudsman. Frågan väcktes av ordförande 2012 och det finns 

en arbetsgrupp inom KPR.  

  

 

 Besök  

6. Översyn av kundvalet inom hemtjänst; ledsagning och 

avlösning 

En presentation med möjligheter att ställa frågor och diskutera.  

Rådet vill bilda en referensgrupp. Annika och Emelie gör en 

inbjudan, så får de som är intresserade, anmäla sig. Inbjudan kan 

gå via sekreteraren.   

Bilaga 2. 

 

Emelie Berglund, 

Annika Lindstrand, 

socialtjänstens 

kvalitetsenhet 
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7. Presentation och diskussion med kommunstyrelsens nye 

ordförande  

Mats Gerdau var aktiv i Nacka kommun fram till 2006. Därefter 

har han suttit i riksdagen, bland annat i socialutskottet. Mats 

anser att vi har bra verksamhet i Nacka kommun men att det 

naturligtvis finns förbättringsområden. Det är mycket på gång, 

planer med tunnelbana, ombyggnation av Slussen och 

nybyggnation i Nacka. Mats presenterar flera tankar om sitt 

kommande uppdrag. När det gäller äldreboenden påpekade han 

att det behövs olika typer av boende. Rådet tog upp olika frågor, 

bussturer, krav på fler platser inom äldreboenden och årets 

snöröjning. KPR ser sig som en resurs till kommunen. Önskemål 

framfördes att man vill ha en regelbunden återkoppling från 

kommunstyrelsen.  

Pensionärsorganisationerna överlämnade en skrivelse vid sittande 

bord till kommunstyrelsen, angående arvode för de som sitter i 

Kommunala pensionärsrådet.  

Det finns ett behov hos pensionärsföreningarna att kunna hyra 

en lokal, som rymmer 100 personer, till en rimlig kostnad. 

 

Mats Gerdau, 

kommunstyrelsens 

ordförande 

8. Nästa möte 

KPRAU 2013-04-04 kl. 13-15, Lokal: Bagarsjön i Stadshuset 

KPR 2013-04-18 kl. 13-15, Lokal: Myrsjön i Stadshuset 

 

 

9. Övriga frågor 

Monica Ulfhielm framför att det är värdefullt att KPR gör 

studiebesök. Hon vill att man undersöker om det är möjligt att 

besöka ett äldreteam på Nacka närsjukhus.  

 

 

 

 

 

 


